



Ajuntament de Castelló

## Acta de la Junta Municipal del Districte Est

<b>Nº d'Acta:</b>	<b>16</b>
<b>Caràcter de la sessió:</b>	Ordinària
<b>Data de la sessió:</b>	28. febrer. 2017
<b>Hora inici/fi:</b>	20:00 / 21:40
<b>Lloc:</b>	Av. Germans Bou, 27 baix

### **Membres assistents:**

ALICIA BRANCAL MAS	Presidenta (Compromís)
MARIA CARMEN RIBERA SORIANO	Vicepresidenta – Regidora (PSPV)
ISABEL RÍOS GARCÍA	Veïna (Alcaldia).
VICENT GRAU REIG	Veí (Alcaldia)
VICENTE BLÁZQUEZ GONZÁLEZ	A VV Rafalafena
VICTORIA GARCÍA LÓPEZ	A VV Gumbau
ISSANKA RODRÍGUEZ MONSERRAT	A VV Rafalafena dels Tarongers
VICKY AMORES HEREDIA	A VV Dr. Marañón i Adjacents
ESTEBAN ADELL BOIX	A VV Bul. Vicente Blasco Ibáñez
LOURDES ORDOÑEZ ARANA	AMPA CP Luis Revest

### **Membres absents:**

BEGOÑA CARRASCO GARCÍA	Regidora (P.Popular)
FERNANDO SOS GARCÍA	Veí (Ciudadans)
SERGI MATEU JAIMEJUAN	Veí (Compromís) (*)

(\*) *Excusa la seua absència.*

### **Secretari:**

JORGE AHÍS GAVALDÁ

Per la senyora Presidenta s'obri la sessió amb els assumptes que figuren en l'orde del dia:

#### **1r.- Aprovació de l'Acta de la sessió anterior, 31. gener. 2017.**

S'aprova per unanimitat dels membres assistents.

Queda pendent, una altra vegada, per a la pròxima reunió la presa de possessió del càrrec de vocal de la Junta i Consell del Districte Est de Fernando Sos García, substituint a Amparo Sánchez Guirao. El motiu és l'absència del senyor Sos a esta reunió.

A causa de les absències continuades del senyor Sos, el senyor secretari es va posar en contacte amb responsables del seu grup polític, Ciutadans, els quals van al·legar que al senyor Sos no li arribava la convocatòria. El senyor secretari ha comprovat el correu electrònic del senyor Sos, facilitat pel dit grup polític, i ha resultat ser el mateix. No obstant per a esta convocatòria de febrer se li va passar també la convocatòria al grup polític Ciutadans perquè ho tingueren en compte.

## **2n.- Informe de la Presidenta.**

La senyora presidenta comenta en primer lloc, sobre les propostes que es van arreglant en la plataforma <decidim.castello> per als pressupostos participatius en este Districte, com és l'asfaltat del solar junt amb el CP Blasco Ibáñez; reduir sorolls en la Ronda Est, en les zones pròximes a edificis, col·locant murs; zona de jocs infantils i aparells de gimnàstica a l'aire lliure en la zona del Bulevard Vicente Blasco Ibáñez; una zona esportiva junta al Palau de la Festa; una zona de jocs infantils amb vigilància i pagant per a accedir a ella; zona esportiva en el solar enfront de la Ciutat de la Justícia; remodelació de voreres en el grup Rafalafena dels Tarongers. Amb referència a esta última proposta comenta la senyora presidenta, que hi ha propostes que són necessàries i no han de dur-se a terme precisament a través d'un procés de pressupostos participatius.

La senyora presidenta entrega als membres de la Junta uns fulls amb les estadístiques de totes les incidències arreglades en la plataforma del S.M.C. (Servei Manteniment de la Ciutat) d'este Districte en el període comprés del 26 de setembre de 2016 al 27 de febrer de 2017. Tots els membres són de l'opinió que en les estadístiques s'hauria de concretar la ubicació i dates de la pròpia incidència, per exemple en neteja i fems, que és la que té el percentatge més alt d'actuacions. La senyora presidenta comenta que es demanarà per a la pròxima vegada.

D'altra banda, atenent la petició del senyor Adell en la passada Junta, el senyor secretari entrega als membres assistents un full de seguiment de les intervencions en la Junta i que també serà vàlida per al Consell. L'objectiu d'aquest full de seguiment serà que els propis membres de la Junta podran veure quin dels assumptes tractats en les reunions mensuals es van contestant i també els que es van quedant pendents. Així doncs, dels assumptes de la Junta de gener s'han contestat els següents:

Una reunió que quedava pendent dels Tècnics Municipals amb Veïns del carrer Columbretes.- La senyora presenta i també el senyor Vicente Blázquez confirmen que ja s'ha dut a terme. No obstant això, el senyor Blázquez comenta que no s'ha realitzat allò que s'ha acordat en la dita reunió.

Això de les molèsties per soroll en el carrer Bisbe Salinas originades principalment pels locals Wallabys i Associació Gastronòmica l'Olla de la Plana.- La senyora presidenta comenta que hi ha un decret de l'Ajuntament perquè es tanque la dita Associació al no complir els requisits necessaris per a l'activitat que realitzen.

De la queixa per falta de bancs i marquesines en les parades d'autobús en la zona del bulevard Vicente Blasco Ibáñez.- Els tècnics han aportat un pla amb indicació de les parades d'autobús del Districte, assenyalant si hi ha pals o marquesines. Des d'aquesta Junta s'estudiarà i valorarà la possible ubicació tant de bancs com marquesines. Es demanarà el pla en format pdf.

## **3r.- Precs i preguntes**

Intervé **Vicente Blázquez González**. El senyor Blázquez manifesta en primer lloc, que de la reunió dels Tècnics Municipals amb els veïns del carrer Columbretes, propietaris dels garatges del 7 al 17, afectats per la nova senyalització viària, no s'ha realitzat allò que



---

Ajuntament de Castelló

s'ha acordat en la mateixa. El senyor Blázquez comenta que el que es va acordar va ser que les eixides de garatge i aparcament del carrer Columbretes, des de carrer Rafalafena (imparells) a rotonda Pintor Carbó, es pintaria ratlla discontinua per a permetre el gir a l'esquerra en l'eixida.

El carrer Rafalafena, tant en pujada com en baixada està prohibit en senyalització horitzontal el gir a l'esquerra en les interseccions del carrer Moncofa i carrer Benicarló. Fa temps es va revisar i es va veure que era més problemàtic haver de fer el gir segons el sentit, en pl. M<sup>a</sup> Agustina o la Rotonda dels Jutjats, que tindre senyalització vertical de precaució en el gir, que és com estava.

S'estan realitzant botellons en la plaça Herrero Tejedor (part posterior biblioteca pública Rafalafena), els divendres i dissabte a la nit.

La tanca de la comunitat de propietaris del carrer Rafalafena 32 ocupa part de la vorera dificultant el pas de vianants, sobretot amb carrets de bebé.

Intervé **Vicky Amores Heredia**. La senyora Amores torna a indicar que falta arreglar el carrer Moncada voreres incloses.

La senyora Amores comenta, amb relació al tema del local de l'Associació de Veïns que havia patit inundacions coincidint amb les últimes pluges, que pareix que es tracta d'una obstrucció de l'engolidor i que es va a fer càrrec el segur de la vivenda.

Intervé **Victòria García López**. La senyora García indica, que encara que la senyora presidenta ha comentat que el local de l'Associació Gastronòmica l'Olla de la Plana hauran de tancar en virtut d'un decret de l'Ajuntament, al no complir els requisits necessaris per a l'activitat que realitzen, el malestar segueix latent, ja que a partir del dijous nit segueix el soroll, la brutícia, etc. La senyora García afig que en la porta del local han canviat de categoria C a B, la qual cosa presumptament, encara que tanquen, este canvi de categoria els va a facilitar una nova obertura. Els veïns es queixen de que quan criden a la policia pel soroll, no tenen resposta d'esta.

La senyora García indica que el tema de la brutícia en el Districte va a més. Per mencionar dues zones concretes, la zona de pubs dels carrers Lagasca i Bisbe Salinas i la plaça Vicente Enrique Tarancón, estan molt brutes. Encara que els Serveis Tècnics de l'Ajuntament han contestat en alguna ocasió que es porta una neteja rutinària en estes zones, la veritat és que continua sent insuficient.

La senyora García comenta que en els horts urbans del carrer Ferran el Catòlic hi ha una séquia que separa estos del solar contigu, i porta aigua que no corre, està estancada i fa mal olor, a més ara que ve el bon temps i la calor, és un entorn propici per a la proliferació de mosquits.

Comenta també que hi ha usuaris dels horts urbans que posen "bressols" per als gats dins dels propis horts, afavorint la proliferació dels mateixos. Es posaran cartells, afig la senyora García, prohibint l'entrada d'animals en els horts per raons de sanitat i higiene.

Finalment, la senyora García pregunta per què s'ha posat un semàfor a l'eixida del grup 14 de juny cap al carrer Pablo Iglesias, tenint en compte que es tracta d'una propietat d'ús privat.

Intervé **Issanka Rodríguez Monserrat**. La Senyora Rodríguez comenta que està pendent traslladar els aparells de gimnàstica ubicats en el grup Rafalafena dels Tarongers ja que els van posar just davant de la terrassa del bar que hi ha allí. La senyora presidenta comenta respecte d'això que es posaran en contacte amb l'Associació de veïns per a mirar la millor ubicació possible.

D'altra banda, la senyora Rodríguez, pregunta per l'acabat de les voreres en el grup Rafalafena dels Tarongers. La senyora presidenta comenta respecte d'això que s'intentarà donar la solució tècnica més adequada. Cal tindre en compte, afegint, que quan quede tot acabat i s'arregle la zona verda canviarà també el seu aspecte.

Intervé **Lourdes Ordóñez Arana**. La senyora Ordóñez informa que enguany els col·legis que han celebrat la cercavila de carnestoltes se'ls ha demanat per part de l'Ajuntament un pla del recorregut i un segur que cobrisca la dita activitat, fet que des de l'AMPA que representa els ha paregut bé, en ser un acte que transcorre per la via pública amb el perill que suposa per als participants en el mateix.

La senyora Ordóñez indica també que el consell escolar del CP Luis Revest ja ha proposat un nom per al tram de carrer que va des de l'entrada del col·legi al carrer La vilavella, i és el nom del mestre Vicent Pinyana. La senyora presidenta comenta respecte d'això que, ja que el Negociat de Cultura de l'Ajuntament ja va resoldre que no procedia denominar el dit tram de carrer, en aquesta ocasió podria sol·licitar per escrit el propi col·legi permís per a col·locar una placa o rètol amb el nom proposat del mestre, encara que no figuraria com un carrer de la guia de Carrers de la Ciutat.

Intervé **Esteban Adell Boix**. El senyor Adell comenta en primer lloc que s'hauria de preguntar a les associacions de veïns corresponents abans de col·locar aparells de gimnàstica a l'aire lliure i jocs infantils, per a decidir entre Ajuntament i veïns la millor ubicació dels mateixos.

El senyor esteban comenta també que per la zona del Buelvar Vicente Blasco Ibáñez hi han hagut robatoris en vivendes i garatges. Pareix que es tracta d'una parella (home i dona) que accedeixen a les vivendes en busca només de diners. La senyora presidenta comenta que es preguntarà a la policia local per les incidències d'este tipus en el Districte.

I no havent-hi més assumptes que tractar s'alça la sessió, sent les vint-i-una hores i quaranta minuts, estenent-se d'ella la present acta firmada per la Presidenta i el Secretari.

(Document firmat electrònicament al marge.)